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РОН СИМС 

 

10 июля 1943 года, несмотря на полученные личные травмы и серьезное ранение глаза, 

Рон Симс оставался на поле боя со своими войсками. Проявляя несокрушимую волю и 

героизм, он лично установил сотни метров колючего провода, создавая препятствия для 

врага. 

 

Его непоколебимый дух и невероятное мужество позволили ему преодолеть боль и 

продолжать выполнение своего боевого долга, чем он заслужил уважение и восхищение 

всего коллектива. Действия Рона Симса стали примером бесстрашия и посвященности 

службе своему отечеству. 

 

Сила и решительность, проявленные Роном Симсом в тот день, являются образцом для 

всех солдат Красной Армии. Он не только выполнен свою задачу, но и вдохновил своих 

товарищей продолжать борьбу. 

 

 

 

 

 

Командир батальона 

Майор Михаил Зотак 
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ORDER "FOR VALOR" 

No. 3823743 

 

RON SIMS 

 

On July 10, 1943, despite sustaining personal injuries and a severe wound to his eye, Ron Sims 

stayed on the battlefield with his troops. Exhibiting indomitable will and heroism, he personally 

laid hundreds of meters of barbed wire, creating obstacles for the enemy. 

 

His unshakable spirit and incredible courage allowed him to overcome pain and continue 

performing his combat duty, for which he earned the respect and admiration of the entire team. 

The actions of Ron Sims became an example of fearlessness and dedication to serving his 

homeland. 

 

The strength and determination displayed by Ron Sims on that day serve as a model for all 

soldiers of the Red Army. He not only accomplished his task, but also inspired his comrades to 

continue the fight. 

 

 

 

 

Battalion Commander 

Major Mikhail Zotak 


